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UDU -  vedtak: 
Følgjande tema vart diskutert: 

Rune Skår, SP, stilte spørsmål om brakker på Mjåtveitmarka industriområde. 
Administrasjonen kjem med tilbakemelding på neste møte i utvalet. 

Åse Sudmann, AP, ønskjer eit betre kartverktøy til bruk for politikarar.  
Mabel Johansen, H, ba administrasjonen undersøkje om politikarar kan få tilgang via webinnsyn. 
Administrasjonen orienterte om bruk av Nordhordlandkart og BraPlan. På neste møte i utvalet vil 
administrasjonen demonstrere Nordhordlandkart og BraPlan. 



 

 

Karina Garnes Reigstad, MDG, ønskjer orientering ombruk av lovverk ved forureining, utslepp m.m. 
og kva innverknad EU sitt vanndirektiv vil ha for kommunen. 
Administrasjonen førebur ei orientering. 

Erling Rønnestad, KrF, ba om orientering om framdrift for utbygging skular. 
Administrasjonen orienterte om at utbygging Grasdal skule vert ferdig til skulestart hausten 2017. 
Utbygging Sagstad skule tek litt lengre tid, - framdrifta skjer i nært samarbeid med rektor på skulen. 

 

 

 
 
 
 
 
 


